

Title (en)

Bracelet, especially a watch strap.

Title (de)

Armband, insbesondere Uhrenarmband.

Title (fr)

Bracelet, en particulier bracelet-montre.

Publication

EP 0339123 A1 19891102 (DE)

Application

EP 88107294 A 19880506

Priority

DE 8805454 U 19880425

Abstract (en)

In order to make the actual strap of a bracelet, in particular of a watch strap, exchangeable for the user, the bracelet has on its front and rear side fasteners (1, 1') which are of U-shaped construction in cross-section and are connected to one another by webs (6). The strap (7), which is preferably constructed as a leather strap, extends with its edge portions in these fasteners, supporting itself with its underside on the webs (6). In this case, the fasteners (1, 1') can be divided into links (2, 2') which are connected to one another in an articulated manner. Additionally, the limbs (4) of the U-shaped fasteners (1, 1'), lying on the outside, can be connected by bearers (32) which bear gems (33). The fasteners (1, 2) are aligned so as to converge towards their ends and thus facilitate the insertion of a strap and its withdrawal when being exchanged for another strap. <IMAGE>

Abstract (de)

Um bei einem Armband, insbesondere einem Uhrenarmband, das eigentliche Band für den Gebraucher austauschbar zu machen, besitzt das Armband an seiner Vorder- und an seiner Rückseite Halterungen (1, 1'), die im Querschnitt U-förmig ausgebildet sind und durch Stege (6) miteinander verbunden sind. In diese Halterungen erstreckt sich das Band (7), das vorzugsweise als ein Lederband ausgebildet ist, mit seinen Randabschnitten, wobei es sich mit seiner Unterseite auf den Stegen (6) abstützt. Die Halterungen (1, 1') können dabei in Glieder (2, 2') unterteilt sein, die gelenkig miteinander verbunden sind. Zusätzlich können die auf der Außenseite liegenden Schenkel (4) der U-förmigen Halterungen (1, 1') durch Träger (32) verbunden sein, welche Schmucksteine (33) tragen. Die Halterungen (1, 2) sind nach ihren Enden hin konvergierend ausgerichtet, um dadurch den Einschub eines Bandes und sein Herausziehen beim Austausch gegen ein anderes Band zu erleichtern.

IPC 1-7

A44C 5/00; A44C 5/02

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01); **A44C 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A44C 5/0092 (2013.01 - EP US); **A44C 5/025** (2013.01 - EP US); **A44C 17/0208** (2013.01 - EP); **A44C 17/0241** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] GB 230986 A 19250326 - ALFRED BERTRAM LOACH, et al
- [A] CH 325212 A 19571031 - HUMBERT & CIE S A [CH]
- [A] US 3680304 A 19720801 - HECKEL REINHOLD

Cited by

CH714888A1; US6195977B1; CN104621871A; GB2255894A; CH704963A1; WO9848657A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

US 4960232 A 19901002; AT E61716 T1 19910415; DE 3862114 D1 19910425; DE 8805454 U1 19880623; EP 0339123 A1 19891102;
EP 0339123 B1 19910320

DOCDB simple family (application)

US 27700188 A 19881128; AT 88107294 T 19880506; DE 3862114 T 19880506; DE 8805454 U 19880425; EP 88107294 A 19880506